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Tak jako každoročně, i letos se 
v polovině února konal obecní
ples. Ten letošní probíhal ve sty-
lu disco. O tom, že Vás téma za-
ujalo, nás přesvědčila velmi vy-
soká účast.

Po slavnostním zahájení pana 
starosty spolu s moderátorem
se zábava rozjela naplno díky 
skvělé kapele MIDI, která sál roz-
tančila od samého začátku.

Dívčí skupina z taneční školy 
Atak Tábor nám předvedla svůj 
soutěžní tanec U gotserved. Je-

DISCO PLES OBCE CHOTOVINY
jich vystoupení bylo nejen ukáz-
kou tanečního umění, ale také 
odrazem jejich vášně, odhodlá-
ní a talentu.

Předpůlnoční losování tombo-
ly přineslo do atmosféry plesu
napětí. Všichni doufali, že právě 
to jejich číslo losovacího lístku 
zazní jako vítězné. Šťastní výher-
ci si odnášeli domů kromě jiných
výher poukaz na odběr zboží do 
hobby marketu, matrace nebo 
uzené kýty.

O půlnoci čekalo na návštěvní-
ky plesu druhé kulturní vystou-
pení, a to show Electric boogie
od Martina Pořízka, držitele titu-
lů 2x mistr světa a mistr Evropy, 
a jeho tanečního partnera Adama,
který je mistr světa v dětské ka-
tegorii. Jejich strhující podívaná
nás vtáhla do prostředí nadča-
sových bytostí. Následným za-
pojením návštěvníků plesu do 
vystoupení elektricboogie jsme 
mohli vidět, jak skvělé taneční-
ky v Chotovinách máme. Rozzá-
řili taneční parket svou originali-

tou. Jejich vystoupením byl sál 
ohromen, sklidili obrovský po-
tlesk a uznání všech přítomných.

Po půlnočním překvapení pře-
vzala program do svých rukou
opět kapela, která doprovázela
taneční zábavu až do dvou ho-
din do rána, kdy byl ples oficiálně 
ukončen. Velký zájem byl také
o foto koutek, ve kterém byla 
možnost nechat se na památku 
zvěčnit.

Děkujeme Honzovi Pavlíčkovi 
za jeho skvělý moderátorský do-
provod, Janě Anaye a jejímu tea-
mu za celovečerní péči o dodržo-
vání pitného režimu, dále všem, 
kteří se na organizaci plesu po-
díleli, a všem hostům, kteří u to-
ho byli s námi. Velké poděková-
ní patří i sponzorům, kteří obci
věnovali do tomboly nádherné ce-
ny. Mnozí přítomní si tak kromě
společenského zážitku odnesli i
nejednu hmotnou vzpomínku.
Ples se velmi vydařil, a tak se
již těšte na ten příští, tentokrát 
15. 2. 2025.

Zuzana Sumerauerová
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Poplatky se vybírají v hotovosti do pokladny na Obecním úřadě Chotoviny
v úředních hodinách (PO 8:00 – 17:00 hod.; ST 8:00 – 17:00 h.; PÁ 8.00 – 14.00 h.)

nebo je můžete zaplatit bezhotovostně (jednou částkou dohromady) na účet obce
č. 156930562/0300 se správným VS. Variabilní symbol je důležitý pro správné

přiřazení platby a jednou přiřazený VS se nemění (vztahuje se vždy k dané nemovitosti).
VS Vám sdělíme na obecním úřadě nebo si ho můžete sestavit podle návodu

na webových stránkách Obce Chotoviny (záložka OBEC --- Poplatky, vodné, stočné).

POPLATKY V ROCE 2024

650,– Kč/rok

100,– Kč/rok

1008,– Kč/rok

Poplatek za likvidaci odpadů   

Poplatek ze psů   

Stočné 

– za fyzickou osobu přihlášenou v obci
– nebo za nemovitost se sídlem v obci

– splatnost:  ročně do 31. 3. 2024 nebo  pololetně do 31. 3. 2024 a do 30. 9. 2024

– za každého psa, jehož držitel je přihlášen
v obci nebo má sídlo na území obce

– splatnost do 31. 3. 2024

(900,– Kč + 12% DPH)
– za fyzickou osobu,

která je přihlášena v obci
a celoročně bydlí v nemovitosti, která je připojena na kanalizační síť v obci

a zároveň i na vlastní zdroj vody (studna, vrt, nádrže)
– za fyzickou osobu, která není přihlášena v obci, ale celoročně bydlí v nemovitosti,

která je připojena na kanalizační síť v obci
a zároveň i na vlastní zdroj vody (studna, vrt, nádrže)

– nebo za nemovitost v obci (bez trvalého nebo celoročního pobytu),
která je připojena na   kanalizační síť v obci

a zároveň i na vlastní zdroj vody (studna, vrt, nádrže) – splatnost do 30. 9. 2024
Občanům bydlícím v nemovitosti, kde jediným zdrojem vody je připojení

na obecní vodovod, je stočné fakturováno dle odebraného množství pitné vody
společně s fakturací vodného vždy jednou ročně.

3/2024

Ze zasedání Zastupitelstva obce Chotoviny
Zápis a usnesení z 7. zasedání konaného dne 26. února 2024 od 19 hodin
v zasedací místnosti Obecního úřadu v Chotovinách

/pokračování na str. 4/

Přítomni: Mgr. Bětíková, p. Hrstka, p. Jordák,
Ing. Junová, p. Malenický, Mgr. Mendel,
p. Moos, PaeDr. Němec, p. Otradovcová, 
Mgr. Pražák, Mgr. Sochůrková, Mgr. Turek,
Mgr. Vítovcová, MgA. Volfová – příchod

v 19:12 hod.Omluveni: p. Filip
Ověřovatelé: Ing. Junová, PaedDr. Němec
Zapisovatel: Z. Sumerauerová
Zahájení: v 19:01 hodin

Program:
  1. Kontrola usnesení z 6. zasedání ZO, 
      informace starosty
  2. Smlouva TJ Sokol Chotoviny, z.s.
  3. Pozemky
  4. Darovací smlouva - změna
  5. Vstup do SMS
      (sdružení místních samospráv)
  6. Ukončení funkce předsedy
      a člena FV- Mgr. Mendel
  7. Odměňování zastupitelů
  8. Rozpočtová opatření provedená RO
  9. Rozpočtové opatření č. 3/2024
10. Diskuse

Jednání zahájil pan starosta Mgr. Zdeněk 
Turek. Přivítal přítomné a konstatoval, že 
zastupitelstvo bylo řádně svoláno a je usná-
šení schopné. Přítomna je nadpoloviční vět-
šina zastupitelů. Pan starosta navrhuje, aby se
dnešní jednání řídilo uvedeným programem.
Mgr. Vítovcová připomínkuje, že MgA. Volfo-
vá poslala návrh na zařazení bodu do progra-
mu zastupitelstva obce. Bod Hospodaření a 
likvidace odpadů byl zaslán v dostatečném 
předstihu a dle Jednacího řádu Zastupitel-
stva obce Chotoviny je třeba ho zařadit.
Navrhuje, aby bod zaslaný MgA. Volfovou 
byl do programu zařazen. 
Starosta navrhuje bod Hospodaření a likvi-
dace odpadů zařadit jako bod č. 11. 
Souhlasí 12, je proti 0, zdržel se 1.
Program byl schválen.
Zapisovatelkou pan starosta pověřuje 
Zuzanu Sumerauerovou.
Ověřovateli zápisu pro 7. zasedání Zastupi-
telstva obce Chotoviny pan starosta pově-
řuje Ing. Junovou a PaedDr. Němce.

1. Kontrola usnesení z 6. zasedání ZO, 
informace starosty – Zápis a usnesení z
6. zasedání Zastupitelstva obce Chotoviny
byly ověřeny Mgr. Bětíkovou a Mgr. Vítovco-
vou. Bylo možno do zápisu nahlédnout na 
obecním úřadě. Proti zápisu a usnesení ne-
byly vzneseny námitky, a je proto považován
za schválený.
Starosta obce Mgr. Zdeněk Turek seznámil 
přítomné s plněním úkolů z minulého zase-
dání a poskytl informace:
- Výběrové řízení na vypracování projektové 

dokumentace víceúčelového hřiště bylo zru-
šeno a vyhlášeno nové. Zakázku získal pan 
Ing. arch. Ondřej Chudý.

- Žádost o dotaci na 2. etapu opravy budovy 
prvního stupně ZŠ nebyla úspěšná. Projekt
byl zařazen mezi náhradní projekty. 

- Obec zatím nezná ani výsledek dotačního 
řízení na projekt vodovodního přivaděče do
Chotovin.

- Obec požádá Jihočeský kraj o příspěvek na 
pořízení cisternové stříkačky.

- Schválená plánovací smlouva pro lokalitu 
Ve Dvoře a Nad Rybníčkem je ze strany in-
vestorů podepsána. Čekáme na vyjádření 
ZO k návrhu úpravy darovací smlouvy.

- Výstavbu vysílače na posílení mobilního sig-
nálu by měla začít na podzim tohoto roku.

Na minulém zasedání proběhla diskuse ohled-
ně pronájmu nebytových prostor v budově 
bývalého nádraží. Pan starosta vyzval zastu-
pitele k podání návrhů, jak nejlépe prostory 
využít. Žádný návrh nebyl předložen.
Obecní úřad vyvěsil záměr pronájmu na úřed-
ní desku OÚ Chotoviny. Přihlásili se dva zá-
jemci, se kterými byla podepsána smlouva 
o nájmu. Od 1. 3. 2024 budou dva prostory 
pronajaty za účelem podnikání na dobu ne-
určitou (internetový obchod s textilem a kos-
metické služby).
Mgr. Vítovcová vznesla námitku, že pokud 
byla uzavřena jakákoli nájemní smlouva bez 
souhlasu zastupitelstva obce, tak je abso-
lutně neplatná. Musí se postupovat dle zá-
kona o obcích – hospodaření s majetkem. 
Rozhodnutí spadá do kompetence zastupi-
telstva. Nelze uzavřít smlouvu před tím, než 
je schválená zastupitelstvem.
Pan starosta odpověděl, že to tak není. Je to 
v pravomoci rady obce, která má povinnost 
zveřejnit záměr pronájmu, což jsme udělali. 
Poté rada obce rozhodla, komu přidělí pro-
story a schválila nájemní smlouvy.
Mgr. Vítovcová připomínkuje, že zákon o ob-
cích jasně říká, že smlouvy o nájmu nemo-
vitých prostor spadají do pravomoci zastu-
pitelstva obce.

Společnost T-Servis

v bytovém domě č. 166,
Červené Záhoří.

Bližší informace
na tel. 724 188 850

pronajme

byt 2+kk
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Mgr. Zdeněk Turek

STŘÍPKY Z OBCE
   RO schválila smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení 
věcného břemene pozemkové služebnosti inže-
nýrské sítě mezi obcí Chotoviny a Radimovicemi
u Tábora, Košínem a Nasavrky. Tyto obce připravují 
stejně jako naše obec připojení na Jihočeskou vo-
dárenskou soustavu. Uzavřením smlouvy jim umož-
ňujeme vést vodovodní potrubí z Vrážné směrem 
do Košína. 
   RO schválila účetní uzávěrku Základní školy a Ma-
teřské školy Chotoviny za rok 2023 s hospodář-
ským výsledkem 39 191,60 Kč a hospodářský výsle-
dek přidělila do rezervního fondu školy.
   RO schválila zřízení termínovaného vkladu u České
spořitelny, a.s. Doba trvání 6 měsíců, úrok 4,50%, 
částka 14 mil. Kč. 
   RO navrhla zastupitelstvu zařadit dodatečně do 
plánu na rok 2024 vyřešení nevyhovující akustiky 
ve sportovní hale. Projektová dokumentace je při-
pravena a jde o akci, která je schválena ve strate-
gickém plánu obce.   
   RO pronajala dva prostory ve staré nádražní budo-
vě. Vznikne tam výdejna e-shopu (oblečení) a neh-
tové studio.  
   Obec požádala Jihočeský kraj o přidělení dotací na 
cisternovou automobilovou stříkačku, pořízení 
nových garážových vrat a obnovu vodovodu v ulici 
Lipová.
   RO odsouhlasila první fázi oprav komunikací. 
Opravena bude komunikace v Jeníčkově Lhotě k
č. p. 28, parkovací plocha u hřbitova, cesta kolem 
fary, cesta od komunikace Na Vyhlídce ke kapličce, 
cesta u vodojemu Moraveč a cesta v Moravči od 
požární zbrojnice na konec zástavby.

. . . od požární zbrojnice. . . od požární zbrojnice
v Moravčiv Moravči

. . . od požární zbrojnice
v Moravči . . . v Jeníčkově Lhotě . . . v Jeníčkově Lhotě . . . v Jeníčkově Lhotě . . . u vodojemu Moraveč. . . u vodojemu Moraveč. . . u vodojemu Moraveč

   V Moravči byla nainstalována nová autobusová
čekárna.

   Začátkem února se
uskutečnila schůzka ke 
koordinaci projektů ví-
ceúčelového hřiště a zá-
zemí sportovního areálu.
Na fotografii:
ing. Křemen
a ing. arch. Chudý.

    V prostoru bývalého 
železničního vedení tra-
tě u Moravče dochází ne-
ustále ke vzniku černých 
skládek. Nahlásili jsme 
tuto skutečnost Policii 
České republiky.  

   RO schválila odpisový plán Základní školy a Mateř-
ské školy Chotoviny na rok 2024. 

Komunikace . . .

. . . od ulice Na Vyhlídce. . . od ulice Na Vyhlídce
směrem ke  kapličcesměrem ke  kapličce

. . . od ulice Na Vyhlídce
směrem ke  kapličce

D I S C O P L E S O 2B 0C 2E 4



/pokračování ze str. 2/
Dále na minulém zasedání MgA. Volfová
přednesla návrh na vytvoření pracovní sku-
piny, která by se zabývala plánováním pro-
jektů, které jsou nebo by mohly být zahrnu-
ty do strategického plánu. Proběhla debata 
ohledně lékaře, zubaře a ostatních sociálních
služeb. Pan starosta vyzval MgA. Volfovou 
k předložení konkrétních návrhů. MgA. Volfo-
vá se návrhy zabývala. V obci je třeba více 
občanské aktivity. Dvě aktivity vykonala – 
jedna z nich spočívala v tom, že poslala asi 
tři týdny zpátky radě obce návrh k projed-
nání, aby se zlepšila průtočnost informací – 
jedním z bodů bylo, aby se zhustila frekven-
ce zasedání zastupitelstva – rozšíření mini-
málně o dvě zasedání ročně. Nelíbí se jí, že 
vše rozhoduje rada obce bez konzultace se 
zastupitelstvem a domnívá se, že je to někdy
i v rozporu se zákonem o obcích. Domnívá 
se, že je třeba rozhodování rozložit a kon-
zultovat s větším množstvím lidí. Zahrnulo 
by to větší skupinu obyvatel a jejich potřeby.
MgA. Volfová navrhla bod k projednání na 
zastupitelstvu a považuje za manipulativní, 
že ostatní zastupitele dostali materiál až při 
jednání ZO. Nemají tím dostatečný prostor
a možnost se s návrhem blíže seznámit, a 
tím si vytvořit dostatečně v předstihu svůj 
názor. 
Pan starosta vyzval MgA. Volfovou k po-
dání konkrétních nápadů ohledně odpadů.
MgA. Volfová má nápady, které přednese 
při projednávání bodu o odpadech.
Dále pan starosta podal tyto informace:

Obec zajistila odstranění vraků autobusů 
u vlakového nádraží.

RO schválila vypracování projektové 
dokumentace vodovodu a kanalizace ve dvo-
ře v Červeném Záhoří firmou KAVAS-W. 
Nabídková cena 128.000 Kč +DPH. 

RO obce nevyhověla žádosti o vyhrazení 
jednoho placeného parkovacího místa na  
místní komunikaci před bytovým domem 
ve Stříbrné aleji č. p. 245. 

RO schválila dodatky smluv na likvida-
ci směsného komunálního odpadu (odvoz 
popelnic) a tříděného odpadu (sklo, plasty, 
tetrapak, kovy). Dodatky navyšují cenu služ-
by o 6% oproti roku 2023. Do poplatku za 
likvidaci odpadu se toto navýšení nepromít-
ne. Poplatek za likvidaci odpadu zůstává pro
občany ve stejné výši jako v roce 2023. 

RO projednala došlé žádosti o změnu 
územního plánu obce Chotoviny. Rozhodla, 
že v roce 2024 nebude iniciovat změnu
územního plánu. Další zhodnocení nutnosti  
změny územního plánu se uskuteční na pře-
lomu roku 2024/2025. 

RO určila termíny pro zasedání Zastupi-
telstva obce Chotoviny v roce 2024, všech-
na zasedání se uskuteční v budově OÚ
v 19.00 hodin: pondělí 26. 2., čtvrtek 23. 5., 
čtvrtek 22. 8. a čtvrtek 21. 11.

RO podpořila Spolek přátel školy Choto-
viny částkou 10.000 Kč na pořádání dětské-
ho karnevalu.

RO schválila podání žádosti o dotaci na 
vyřešení nevyhovující akustiky ve sportovní  
hale. 
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Po prosincové oblevě a vydatných sráž-
kách došlo ke zhoršení kvality vody ve
vodovodu SEDLEČKO. Voda je bakteriolo-
gicky závadná!!!! Na tuto skutečnost upo-
zorňujeme přesto, že jde o vodu užitkovou.
V březnu bude odebrán kontrolní vzorek.

Koncem ledna byla opožděně dodána no-
vá autobusová zastávka určená pro Mora-
več. Instalace probíhá. 

Na žádost obce proběhlo v Jeníčkově Lho-
tě jednání ve věci nelegální opravny auto-
mobilů. Současní „podnikatelé“ obdrželi dle
sdělení majitele výpověď z nájmu budovy
k 31. 3. 2024. Vzhledem k hrozbě vysokých 
pokut je pravděpodobné, že problém s od-
stavenými auty bude vyřešen. Následně bu-
de nutné domluvit se na úpravě středu 
obce a zajištění pořádku na víceúčelovém 
hřišti a v okolí budovy kulturního zařízení.

25. ledna došlo k poruše potrubí, které 
přivádí vodu do chotovinského vodojemu.  
Porucha byla rychle opravena a druhý den
v dopoledních hodinách byl vodojem již plný.   

RO schválila Smlouvu o budoucí smlou-
vě o zřízení věcného břemene pozemkové
služebnosti inženýrské sítě a služebnosti ně-
čeho se zdržet mezi obcí Chotoviny a Radi-
movicemi u Tábora, Košínem a Nasavrky.           

RO schválila odpisový plán Základní ško-
ly a Mateřské školy Chotoviny na rok 2024.                     

RO schválila účetní uzávěrku Základní ško-
ly a Mateřské školy Chotoviny za rok 2023
s hospodářským výsledkem 39.191,60 Kč.

RO schválila přidělení hospodářského vý-
sledku 39.191,60 Kč do rezervního fondu  
školy.

RO vzala na vědomí informaci o inventu-
ře ZŠ a MŠ Chotoviny.      

RO schválila zřízení termínovaného vkla-
du u České spořitelny, a. s.. Doba trvání
6 měsíců, úrok 4,50 %, částka 14 mil. Kč. 

RO schválila vyřešit akustiku ve sportov-
ní hale dle připravené projektové dokumen-
tace v roce 2024.                                               

RO schválila upravený návrh darovací
smlouvy mezi investory lokality Ve Dvoře
a obcí Chotoviny.                                     

RO schválila vstup obce do Sdružení míst-
ních samospráv ČR a vystoupení obce ze 
Spolku pro obnovu venkova ČR.

RO schválila smlouvu o poskytnutí ne-
investiční dotace ve výši 300.000 Kč pro
TJ Sokol Chotoviny.           

RO nedoporučila ZO prodej pozemku 32/2
a části pozemku 728/37 v k. ú. Jeníčkova  
Lhota.                     

RO schválila smlouvu o nájmu pozemku 
VS 6548102224 mezi Správou železnic, stát-
ní organizací a obcí Chotoviny. Předmětem 
nájmu je pozemek pod starou nádražní bu-
dovou p. č. st.43 v k. ú. Červené Záhoří o vý-

2měře 266 m . Později bude tento pozemek
nabídnut obci k prodeji.   

RO schválila smlouvu o nájmu nebytové-
ho prostoru na dobu neurčitou mezi obcí  
Chotoviny a Lukášem Friedrichem. Předmě-
tem nájmu jsou prostory v domě č. p. 37
v ulici Táborská.

RO schválila smlouvu o nájmu nebyto-
vého prostoru na dobu neurčitou mezi obcí  
Chotoviny a Veronikou Burdovou. Předmě-
tem nájmu jsou prostory v domě č. p. 37
v ulici Táborská.  

RO schválila výzvu k podání cenové na-
bídky na akci „Oprava místních komunikací
v Chotovinách”.                                            

RO schválila výzvu k podání cenové na-
bídky na akci „Obnova vodovodu a kanali-
zace v ulici Pod Lesem“.

RO schválila rozpočtové opatření č. 2/2024.
RO schválila navýšení odměn zastupitelů 

o 11,7 % od 1. 3. 2024.
RO schválila žádost Mgr. Mendela o uvol-

nění z funkce předsedy a člena finančního  
výboru a to od 1. 3. 2024.  Navrhuje, aby od 
1. 3. 2024 zastával funkci předsedy finanč-
ního výboru Mgr. Pražák a členem výboru 
byla zvolena Mgr. Sochůrková.

RO schválila smlouvu o umístění a provo-
zování kontejnerů mezi TextilEco a.s. a obcí 
Chotoviny.

RO neschvalila žádost DIMATEX o příspě-
vek na svoz a recyklaci odpadu.      

RO vzala na vědomí informaci o přípra-
vách podnikatelského záměru v průmyslové
zóně ve Rzavé – proti areálu betonárky.

RO schvaluje program ZO dne 26. 2. 2024.
Informace o kulturních akcích:
V lednu a únoru 2024 se uskutečnily kul-
turní akce, které pořádala obec nebo se na 
nich finančně podílela: 
Ples SDH Chotoviny 
Dětský karneval Spolku přátel školy 
Masopustní průvody – oddílu kopané
TJ Sokol Chotoviny a SDH Červené Záhoří  
Ples OBCE CHOTOVINY
Divadelní představení
Romeo a Julie po 30 letech manželství 
Starosta pozval zastupitele na přednášku 
Zdravé nohy, která se uskutečnila ve středu
28. 2. 2024 v obecní knihovně.
Nyní pan starosta dává prostor k diskusi:
MgA. Volfová stojí o vytvoření pracovní 
skupiny a chtěla by se zeptat zastupitelů,
koho to zajímá a má zájem se k pracovní 
skupině přidat. Kdo by chtěl vstoupit do 
diskuse a podat návrhy jaké projekty obec 
potřebuje a pohovořit o nich. Ráda by pra-
covní skupinu založila a zajímá ji, kdo by se 
k ní chtěl připojit. Myslí si, že nedílnou sou-
částí by měl být architekt, který by pomáhal 
koordinovat umístění služeb v obci. Takový 
člověk by mohl být obci k užitku. Zastupite-
lé si můžou své návrhy připravit do příštího 
zasedání ZO.
Obec obdržela informace o plánované vý-
stavbě v průmyslové zóně sever. Proběhla 
diskuse, kde Mgr. Vítovcová navrhuje ote-
vřít debatu o tom, jak si podmínit napojení 
na technickou infrastrukturu, stanovit si pod-
mínky pro dopravní obslužnost a jakým způ-
sobem bude ošetřeno napojení na obecní 
sítě. Obec by si měla prostřednictvím územ-
ního plánu stanovit regulativy pro výstavbu 
v průmyslových oblastech. Ve zkráceném ří-
zení může obec změnit územní plán. 

/pokračování na str. 5/
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Usnesení č. 138/2024/Z07
Zastupitelstvo obce Chotoviny 
bere na vědomí Zápis a usnese-
ní z 6. zasedání zastupitelstva 
obce ze dne 27. listopadu 2023 
a informace starosty o činnosti 
obce.
Hlasování: Souhlasí 13, je proti 0,
zdržel se 1.
Usnesení bylo přijato. 

2. Smlouva o poskytnutí dota-
ce TJ Sokol Chotoviny, z. s.
– zastupitelům byl předložen ná-
vrh smlouvy o poskytnutí dotace
z rozpočtu obce Chotoviny pro
TJ Sokol Chotoviny, z. s.
ve výši 300.000 Kč:
– oddíl kuželek 80.000 Kč,
– oddíl kopané 215.000 Kč,
– sport pro všechny 5.000 Kč.
Usnesení č. 139/2024/Z07
Zastupitelstvo obce Chotoviny 
schvaluje smlouvu o poskytnu-
tí neinvestiční dotace pro TJ 
Sokol Chotoviny, z. s. ve výši 
300.000 Kč.
Hlasování: Souhlasí 14, je proti 0,
zdržel se 0.
Usnesení bylo přijato.

3. Pozemky
– Prodeje části pozemků parc. 
č. 131/5 a 131/6 k. ú. Vrážná.
Obec Košín podala dne 16.11.
2023 žádost o odkup částí po-
zemků parc. č. 131/3 a 131/4, 

ostatní plocha a TTP o ploše
2cca 390 m  k. ú. Vrážná pro vý-

stavbu vodojemu, který bude na-
pojen na plánovanou vodáren-
skou soustavu Chotovinsko a bu-
de sloužit pro zásobování vodou
obcí Košín, Radimovice a Nasa-
vrky. Na základě schválení zámě-
ru byl vypracován geometrický 
plán, který označil nově vzniklé 
pozemky parc. č. 131/5 a 131/6 

2o celkové ploše 389 m .
Zastupitelstvo obce Chotoviny 
schválilo na minulém zasedání 
záměr prodeje částí pozemků za 

2cenu 650 Kč/m . Záměr byl řád-
ně zveřejněn na úředních des-
kách obce.
Usnesení č. 140/2024/Z07
Zastupitelstvo obce Chotoviny 
schvaluje prodej pozemků nově 
označených parc. č. 131/5 TTP 

2o ploše 273 m  a 131/6, ostatní 
2plocha o ploše 116 m  k. ú. Vráž-

2ná za cenu 650 Kč/m . Celkem 
za 252.850 Kč.
Hlasování: Souhlasí 14, je proti 0,
zdržel se 0.
Usnesení bylo přijato.
– Záměr prodeje pozemku 32/2
a části pozemku 728/377 k. ú. 
Jeníčkova Lhota.
Pan T. Z. podal žádost o odkup 
pozemku parc.č. 32/2 o ploše 

2376 m  a části pozemku parc. č. 

2728/37 o ploše cca 590 m  k. ú. 
Jeníčkova Lhota. Pan T. Z. by
se rád zde po dokončení vysoké 
školy usadil a založil rodinu, je-
likož jeho rodina zde žije již ně-
kolik generací a má tuto vesnici
rád. Nelíbí se mu neutěšený 
stav pozemku a rád by se posta-
ral o jeho obnovu. Rada obce na 
svém zasedání dne 13. 2. 2024 
prodej neschválila.
Usnesení č. 141/2024/Z07
Zastupitelstvo obce Chotoviny 
neschvaluje záměr prodeje po-
zemku parc. č. 32/2 a části po-
zemku parc. č. 728/37 k. ú. Je-
níčkova Lhota.
Hlasování: Souhlasí 12, je proti 0,
zdržel se 2.
Usnesení bylo přijato.
4. Darovací smlouva – změna
– Investoři infrastruktury v lo-
kalitě Nad Rybníčkem požádali 
obec o změnu, kde navrhují ji-
nou splatnost daru, změny jsou 
v bodě 2 – splatnost daru by by-
la ve lhůtě do 30 dnů ode dne, 
kdy obec převezme od dárců in-
frastrukturu do svého majetku, 
v případě, že by nedošlo k pře-
vzetí majetku z důvodu, který by 
byl na straně obce, darovací zá-
vazek by zanikl. Pokud by byly 
důvody nepředání na straně in-
vestora, musí investor dar obci 
do 5 let uhradit. Další změna je 
využití finančního daru – dar bu-
de použit na financování kultury 
nebo školství. Smlouva je ne-
dílnou součástí tohoto zápisu a 
usnesení.
Mgr. Vítovcová nahlásila střet
zájmu. Tímto se zdržuje projedná-
vání, vyjadřování a hlasování z dů-
vodu poskytnutí právních služeb
investorům.
Usnesení č. 142/2024/Z07 
a) Zastupitelstvo obce ruší usne-
sení č. 126/2023/Z06 ze dne
27. 11. 2023, kterým byla schvá-
lena darovací smlouva.
b) Zastupitelstvo obce schvalu-
je darovací smlouvu mezi dárci 
na jedné straně a obcí jako ob-
darovanou na druhé. Smlouva je
nedílnou součástí tohoto zápisu 
a usnesení.
Výsledek hlasování:
Pro 10, proti 0, zdržel se 4.
Usnesení bylo přijato.
5. Členství ve Sdružení místních
samospráv ČR (SMS ČR, z. s.)
– SMS ČR hájí zájmy všech obcí,
je připomínkovým místem návr-
hů nové legislativy, uskutečňuje 
množství vzdělávacích školení, 
ale také zajišťuje pro své členy 
řadu služeb: bezplatné poraden-
ství, inspirační platformu OBEC 
2030, zvýhodněnou nabídku po-

věřence pro ochranu osobních
údajů (GDPR) pro obce a jimi zři-
zované příspěvkové organizace, 
bezplatné využívání geoinfor-
mačního systému AGIS (digitál-
ní technická mapa), poradenství
a pomoc s dotacemi na krajské, 
národní i evropské úrovni, služ-
bu auditu webových stránek a ji-
né. Členský příspěvek se skládá 
z částky 3.500 Kč na každou obec
a dále z příspěvku 2 Kč na každé-
ho občana obce. Pro obec Cho-
toviny celkem 7.110 Kč ročně.
Rada obce navrhuje do Sdruže-
ní místních samospráv vstou-
pit. Zároveň navrhuje vystoupit 
ze Spolku pro obnovu venkova 
(SPOV).
Usnesení č. 143/2024/Z07
Zastupitelstvo obce schvaluje 
přistoupení obce Chotoviny do
Sdružení místních samospráv ČR
na základě § 46 a § 84 odst. 2 
písm. e) zákona o obcích č. 128/
2000 Sb., ve znění pozdějších
předpisů a čl. 3 Stanov Sdruže-
ní místních samospráv České re-
publiky a ukládá starostovi obce
vyplnění příslušné přihlášky a je-
jí zaslání spolu s tímto usnese-
ním na adresu sídla Sdružení 
místních samospráv ČR, a to ve 
lhůtě jednoho týdne od jednání 
zastupitelstva obce. Dále pověřu-
je starostu obce k podání výpově-
di ze Spolku pro obnovu venkova.
Výsledek hlasování:
Pro 13, proti 0, zdržel se 1.
Usnesení bylo přijato.
6. Uvolnění předsedy a člena
z Finančního výboru obce Cho-
toviny – Mgr. Dušan Mendel po-
dal žádost o uvolnění z funkce 
předsedy a člena Finančního vý-
boru obce Chotoviny. Rada obce
navrhuje od 1. 3. 2024 do funkce
předsedy Finančního výboru ob-
ce Chotoviny Mgr. Václava Pra-
žáka a dále navrhuje člena fi-
nančního výboru Mgr. Martinu 
Sochůrkovou.
Usnesení č. 144/2024/Z07
Zastupitelstvo obce schvaluje od-
stoupení Mgr. Dušana Mendela 
z fuknce předsedy a člena Finanč-
ního výboru obce Chotoviny ke 
dni 29. 2. 2024.
Výsledek hlasování:
Pro 13, proti 0, zdržel se 1.
Usnesení bylo přijato.
Usnesení č. 145/2024/Z07
Zastupitelstvo obce schvaluje od
1. 3. 2024 do funkce předsedy 
Finančního výboru obce Choto-
viny Mgr. Václava Pražáka.
Výsledek hlasování:
Pro 9, proti 0, zdržel se 5.
Usnesení bylo přijato.

/dokončení na další straně/
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Usnesení č. 146/2024/Z07
Zastupitelstvo obce schvaluje od 1. 3. 2024 
člena Finančního výboru obce Chotoviny 
Mgr. Martinu Sochůrkovou.
Výsledek hlasování: Pro 12, proti 0, zdržel se 2.
Usnesení bylo přijato.
7. Navýšení odměn pro zastupitele od 1. 3.
2024 – Parlamentem ČR byl přijat vládní ná-
vrh novelizace zákona č. 128/200 Sb., o ob-
cích (obecní řízení), ve znění pozdějších před-
pisů, zákona č. 129/200 Sb., o krajích (kraj-
ské řízení), ve znění pozdějších přepisů, a zá-
kona č. 131/2000 Sb., o hlavním městě Praze,
ve znění pozdějších předpisů, který mimo 
jiné zavádí řadu změn v oblasti odměňování 
zastupitelstev. Pro uvolněného člena zastu-
pitelstva – starosty byla odměna navýšena 
automaticky ze zákona o 11,7%.
Rada obce Chotoviny navrhuje zvýšit od-
měnu neuvolněným členům zastupitelstva 
obce Chotoviny také o 11,7% s platností od 
1. 3. 2024.
Místostarosta               27.814 Kč
Člen rady obce               3.318 Kč
Předseda výboru, komise       1.998 Kč
Člen výboru, komise          1.629 Kč
Člen zastupitelstva obce         832 Kč
Člen výboru, komise, není člen ZO  279 Kč
Usnesení č. 147/2024/Z07
Zastupitelstvo obce schvaluje od 1. 3. 2024 
navýšení odměn neuvolněných zastupitelů 
obce Chotoviny o 11,7% následnovně:
Místostarosta               27.814 Kč
Člen rady obce               3.318 Kč
Předseda výboru, komise       1.998 Kč
Člen výboru, komise          1.629 Kč
Člen zastupitelstva obce         832 Kč
Člen výboru, komise, není člen ZO  279 Kč
Výsledek hlasování: pro 14, proti 0, zdržel se 0.
Usnesení bylo přijato.
8. Rozpočtová opatření provedené Radou 
obce Chotoviny – rozpočtová opatření
č. 16/2023, č. 1/2024 a č. 2/2024 provedená
RO Chotoviny jsou nedílnou součástí toho- 
to zápisu a usnesení.
Usnesení č. 148/2024/Z07
Zastupitelstvo obce Chotoviny bere na vědo-

mí rozpočtová opatření provedená RO Cho-
toviny č. 16/2023, č. 1/2024 a č. 2/2024. 
Hlasování: Souhlasí 10, je proti 0, zdržel se 4.
Usnesení bylo přijato.
9. Rozpočtové opatření č. 3/2024 – V ná-
vrhu rozpočtového opatření č. 3/2024 jsou 
navýšeny finance na odhlučnění sportovní 
haly. Dále je doplněno o prostředky na vrá-
cení dotace na pořízení dopravního automo-
mobilu pro jednotku SDH obce Chotoviny ve 
výši 2.535.495,57 Kč. K financování bude
použit zůstatek z minulých let.
Rada obce navrhuje investici do sportovní 
haly z důvodu toho, že akustika haly je velmi 
špatná a značně komplikuje výuku dětí škol-
ních i ve sportovních oddílech. Investice 
bude kryta z vyšších daňových příjmů obce 
v roce 2023. Od postavení haly v roce 2006 
nebyly provedeny významnější opravy.                                                                                           
Mgr. Vítovcová připomínkuje, aby se investi-
ce plánovaly s větším časovým předstihem. 
Nezpochybňuje zlepšení akustických vlast-
ností haly. Byla by pro zřízení strategické 
pracovní komise pro změny strategického 
plánu, kde si nastavíme priority a pořadí, 
kterým budeme investiční akce uskutečňo-
vat. Měla by být vytvořena společná pra-
covní skupina, která by určila priority v pří-
padě přebytků financí koncem roku. Zastu-
pitelstvo by společně mělo odsouhlasit, kam
se peníze investují.
Starosta odpověděl, že jde o návrh, který
předkládá rada obce a zastupitelstvo ho mů-
že, ale nemusí schválit. Obec strategický plán
schválený zastupitelstvem má.
Usnesení č. 149/2024/Z07
Zastupitelstvo obce Chotoviny schvaluje ná-
vrh rozpočtového opatření č. 3/2024, dopl-
něné o prostředky na vrácení dotace na ná-
kup dopravního automobilu pro jednotku SDH
obce Chotoviny ve výši 2.535.495,57 Kč.
K financování bude použit zůstatek z minu-
lých let. Návrh rozpočtového opatření č. 3/
2024 je nedílnou součástí tohoto zápisu a 
usnesení.
Výsledek hlasování: pro 10, proti 0, zdržel se 4.
Usnesení bylo přijato.

10. Diskuse – proběhla diskuse o plánova-
ném projektu chodníků ve středu obce. Nyní
je k dispozici návrh chodníků. Po vypracová-
ní projektu zastupitelé obdrží projekt k pro-
jednání.
Chceme, aby projektantka vyřešila situaci tak,
aby byla stavba realizovatelná. Zastupitelé 
dostanou návrh k připomínkám.
Mgr. Vítovcová žádá o prověření platnosti 
uzavření nájemních smluv v budově bývalé-
ho nádraží.
Dále žádá radu obce o zamyšlení ke změně 
regulativu plochy průmyslový park sever 
případně i jiných nezastavěných ploch na
území obce Chotoviny. Do textové části územ-
ního plánu vložit obecnou podmínku pro vý-
stavbu v ploše průmyslových zón tak, že ja-
kákoli výstavba bude podmíněna napojením
na technickou infrastrukturu a to vodovodní 
soustavu a kanalizační řad.  
Pan starosta si myslí, že by obec měla řešit 
lokalitu za potokem (zóna ČZ.4.VL), kde je 
několik hektarů půdy určených pro zástav-
bu průmyslem. Tam zvážit změnu plochy na 
jiné využití než je průmysl, anebo regulovat 
velikost hal tak, aby se nestavěly velké haly, 
ale spíše vznikaly prostory pro drobné podni-
kání. Dle jeho názoru je prioritní řešení zóny 
ČZ.4.VL.
Mgr. Vítovcová navrhuje definovat jiný koe-
ficient zastavěnosti, aby se do něj nezapočí-
távaly zpevněné plochy. Nebo obecně změnit
koeficient výpočtu zastavěnosti. 
Proběhla diskuse ohledně této změny v územ-
ního plánu obce Chotoviny. 
11. Hospodaření a likvidace odpadů – obec
se potýká a bude potýkat s vážnými problé-
my souvisejícími s odpadem:
– cena za svoz odpadu a další podobné 

položky tvoří významnou část obecního 
rozpočtu a s velkou pravděpodobností se 
bude zvětšovat.

– v obci a jejím blízkém okolí jsou černé 
skládky, přibývá odpadků podél cest a ve 
veřejném prostoru

Je nutné, aby obec, ideálně ve spolupráci s 
občany a s organizacemi v obci působícími, 
pracovala na rychlém snižování produkce 
odpadů a na odstraňování odpadků z veřej-
ného prostoru.
MgA. Volfovou překvapilo nulové téma ohled-
ně nakládání s odpady do budoucna. Navr-
huje vyvážení komunálního odpadu 1x za 
14 dní a zapojení obce do akce „Ukliďme 
Česko“. Chtěla by, aby pan starosta vyzval 
občany ke snížení produkce odpadu.
Usnesení č. 150/2024/Z07
Zastupitelstvo obce Chotoviny ukládá ve-
dení obce, aby připravilo strategii pro snižo-
vání množství produkovaných odpadů, a to 
se zaměřením do budoucnosti, na zhoršují-
cí se nepořádek ve veřejném prostoru, zvy-
šování počtu černých skládek.
Výsledek hlasování: Pro 10, proti 2, zdržel se 2.
Usnesení bylo přijato.
Pan starosta ukončil zasedání zastupitelstva
v 21:01 hodin. Přílohy zápisu:

1) Prezenční listina
2) Zveřejněná informace o konání

7. zasedání ZO
Zápis byl vyhotoven dne 27. února 2024.

Zapisovatelka: Zuzana Sumerauerová

V obecní knihovně se 28. února uskutečnila přednáška na téma „Zdravé nohy“. 
Přednášejícím byl Mgr. Daniel Müller, ředitel společnosti skupiny IQPOHYB v Praze.
Na šedesát posluchačů od pana Müllera získalo spoustu informací o tom, jaký má 
správný postoj vliv na dobré fungování celého těla a jak případným problémům předcházet.
Přednáška byla velmi zajímavá a poučná, byla vedena zábavnou, přitom srozumitelnou 
formou v přátelském prostředí.  
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Komedii „Romeo a Julie po 30 letech manželství“ v pátek 2. února v kulturním domě uvedli plánští ochotníci. 
Diváci, kterých byl tentokrát plný sál, shlédli jiskřivou ale i smutnou a varovnou komedii o tom, co může udělat manželství
z nesmrtelné lásky. Všichni se velmi dobře pobavili, odměnou hercům za jejich skvělé výkony byl velký potlesk.

Radana Vítovcová

Vedení obce Chotoviny připravuje projekt rekonstrukce 
stávajícího zázemí fotbalového hřiště v Chotovinách (šaten
a klubovny). Starosta obce informoval nedávno zastupitele, 
že je již vyhotovena studie budoucí podoby tohoto zázemí, 
kterou vypracoval k žádosti starosty pan Ing. Jiří Křemen. 
Jako zastupitel mám od ledna letošního roku tuto studii
k dispozici.

Jsem přesvědčena, že tento návrh by neměl být konečný,
a neměl by být podkladem pro zadání prováděcí projektové 
dokumentace. Navrhuji tuto studii projednat s veřejností, 
jako se to již osvědčilo u projektu nového multifunkčního 
hřiště. Naplňuje tento návrh vše, co od tohoto typu zařízení 
jeho uživatelé očekávají? 

Mějme na paměti, že bude sloužit dalších několik desítek 
let. Proč neřešíme budoucí podobu celého sportovního 
areálu jako celku, ale vždy jen jednotlivosti? Argument, že by 
to bylo příliš nákladné, neobstojí, realizace pak může být 
rozložena a probíhat po etapách.

Občané, kteří v dané lokalitě žijí a fotbalové hřiště budou 
pravděpodobně využívat, nejlépe vědí, jaké funkce a zařízení
jsou pro ně důležité. Veřejná diskuze může odhalit potřeby, na
které by projektant sám nemusel přijít. Včasné zapojení veřej-
nosti může identifikovat potenciální problémy a námitky, 
což umožní jejich řešení ještě před zahájením stavebních 
prací. Tím se snižuje riziko zdržení projektu a zbytečných ná-
kladů spojených s případnými změnami v průběhu realizace.

Výsledek bude sloužit primárně fotbalistům – řeší toto jejich 
požadavky nejlepším možným způsobem? Zázemí má nově 
sloužit také uživatelům budoucího multifunkčního hřiště
„pod hřištěm“ (i oni zde mají mít vyhrazený prostor jako šatnu
a sociální zařízení), ale oba záměry se připravují odděleně.

Jak budou tato sportoviště spolu propojená? A jak provo-
zovaná – které jejich části budou veřejnosti přístupné stále,
a které ne? Budou šatny veřejnosti a fotbalistů sdílené? Na to 
neznám odpověď. Je třeba tak uvažovat o tomto prostoru
i v té souvislosti, že se na tomto místě pořádají venkovní 
kulturní akce celé léto, a zřejmě tomu tak bude i nadále. 
Pokud tento prostor celý přestavujeme, proč to nevyužít i 
jako příležitost přijmout nějaká opatření proti hluku z těchto 
akcí? Musí být pódium s reproduktory orientováno do parcel 
a obytné zástavby?

– výzva k projednání s veřejností –
Nové zázemí na fotbalovém hřišti v Chotovinách
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Martina Sochůrková

Druhé pololetí nezačalo ve ško-
lách zrovna poklidně. Velký rozruch nastal 
kolem podávání přihlášek na střední ško-
ly. Deváťáci dostali nově možnost podat si
přihlášku až na tři obory, novinkou byl ale 
především způsob podávání přihlášek. Pro-
střednictvím aplikace DiPSy měli zákonní 
zástupci deváťáků podat přihlášky online,
pokud se ale do systému přihlásili přes Iden-
titu občana. Ne všichni rodiče v době po-
dávání přihlášek měli Bankovní identitu, 
Mobilní klíč eGovernmentu nebo eObčanku 
se čtečkou, proto museli zvolit druhý způ-
sob podávání přihlášek, kterým byl Výpis
ze systému. Díky pomoci a podpoře naší vý-
chovné poradkyně Mgr. Ireny Bětíkové tak 
většina rodičů vyplnila u nás ve škole při-
hlášku elektronicky, vytiskla ji a v přísluš-
ném počtu kopií doručila v papírové po-

době do škol, na které se jejich dítě hlásí.
První kolo přijímacích zkoušek čeká devá-
ťáky 12. a 15. dubna. Na výsledky si počkají 
až do 15. května, kdy ředitelé středních škol 
zveřejní výsledky přijímacího řízení.

Aby mohla škola dobře fungovat, naplňo-
vat své cíle a dál se rozvíjet, musí mít kvalit-
ní zázemí. Žádná škola se neobejde bez svých
nepedagogických zaměstnanců – školníků, 
uklízeček, kuchařek, ale i školních asistentů,
kteří zajišťují každodenní chod školy a vy-
tváří podmínky pro výuku. Nedivte se tedy, 
že zavládlo tak velké zděšení a nevole vůči
rozhodnutí MŠMT, které zrušilo několik tisíc
těchto pracovních pozic. Více práce za stej-
ný plat by mělo vykonávat méně zaměstnan-
ců. Nyní Vláda ČR sice rozhodla, že nejsme 
vázáni limitem počtu pracovníků, ale finanč-
ní prostředky nenavýší. V této nejisté době 

jsem proto o to víc vděčná za všechny naše 
nepedagogické zaměstnance, velmi si vá-
žím jejich práce pro naši školu.

Školu ale netvoří jen žáci a zaměstnanci. 
Velký vliv má také zřizovatel, rodiče, absol-
venti, přátelé a podporovatelé. Spolupráce
nás všech je to, co může školu rozvíjet a zlep-
šovat. Pouze jednou do roka máme šanci 
vyjádřit svůj dík všem, kteří s námi táhnou 
za jeden provaz, a to na Školní slavnosti.

Vždy ji pro vás připravujeme
s přáním společně prožít zajímavý 
večer plný tance, hudby a zábavy.
Proto přijďte v sobotu 16. března

do kulturního domu, kde ve 20:00 hodin 

začíná Školní slavnost.

Těšíme se na vás!

3/2024

Poslední únorový týden se
31 žáků ze 4., 5. a 6. ročníku 
zúčastnilo výuky lyžování na
nedalekém Monínci. Lyžař-
ské kurzy organizuje Lyžař-
ská škola Monínec a děti ma-
jí možnost využít i výuku jízdy
na snowboardu.

Lyžování
na Monínci

I letos se uskutečnila soutěž ve šplhu Chotovinská veverka pro
žáky 1. stupně. Ve čtvrtek 15. 2. se do souboje pustilo přes 30 žáků 
a žákyň. Nejrychlejší veverkou mezi všemi se stala Linda Doležalová
s časem 7,77 sekund, tím vyhrála v kategorii dívek 4. – 5. třídy.
Druhého nejlepšího času dosáhla Julie Večeřová 8,06 sekund, vítěz-
ka dívek 1. – 3. třídy. Ve stejné kategorii chlapců získal prvenství 
Vojtěch Voborský s časem 10,09 sekund. Mezi chlapci 4. – 5. třídy 
vyhrál časem 8, 39 sekund Maxim Koniakin.

Chotovinské veverky a veverčáci

Irena Miloschewitschová

Výuka pro naši školu probíhala v odpoledních hodinách od pondělí
26. února do pátku 1. března. První den jsme na Monínec přijížděli 
s mírnou nervozitou, většina dětí totiž na lyžích ani na snowboardu
ještě nikdy nestála. Byli jsme však velmi mile překvapeni. Autobus 
nás dovezl až před budovu lyžařské školy a hned při vystupování
se nás ujali instruktoři. Veškerá organizace proběhla na opravdu pro-
fesionální úrovni. Během krátké doby byly děti rozděleny do skupin,
poučeny o chování v areálu, a i vydání lyžařského vybavení dětem, 
které neměly vlastní, proběhlo bez problémů. Všechny děti dostaly
rozlišovací vesty s logem lyžařské školy a se svou jmenovkou.

Počáteční výuka probíhala v malém skiparku a protože byli naši
malí lyžaři a snowbordisté opravdu šikovní, poměrně rychle se 
přesunuli i na velkou sjezdovku. Děti každý den odjížděly domů s po-
citem, že „poskočily“ ve výuce, a s velkou chutí a radostí si povída-
ly o tom, jak se těší na další lyžování. Týden utekl jako voda a my 
máme v Chotovinách zase o několik nadšených lyžařů a snow-
boardistů více.

Za nás učitele musíme dodat, že máme velkou radost, že děti umí
odložit mobilní telefony a tablety a radovat se z pobytu venku, třeba 
právě na lyžích nebo na snowboardu.

Irena Bětíková, Marie Kopečková, Marie Orlová

Zápis je pro dě�, které dovrší šestý rok věkuZápis je pro dě�, které dovrší šestý rok věku
nejpozději do 31. 8. 2024.nejpozději do 31. 8. 2024.

Zápis je pro dě�, které dovrší šestý rok věku
nejpozději do 31. 8. 2024.

Bližší informace o předčasném nástupu či odkladuBližší informace o předčasném nástupu či odkladu
obdržíte u vedení školy – reditel@zschotoviny.cz.obdržíte u vedení školy – reditel@zschotoviny.cz.
Bližší informace o předčasném nástupu či odkladu
obdržíte u vedení školy – reditel@zschotoviny.cz.

ZÁPIS DO 1. TŘÍDYZÁPIS DO 1. TŘÍDYZÁPIS DO 1. TŘÍDY
PRO ŠKOLNÍ ROK 2024/2025PRO ŠKOLNÍ ROK 2024/2025PRO ŠKOLNÍ ROK 2024/2025

v pátek 12. dubna 2024v pátek 12. dubna 2024
od 14:00 hodin do 18:00 hodinod 14:00 hodin do 18:00 hodin

v budově I. stupně ZŠ.v budově I. stupně ZŠ.

v pátek 12. dubna 2024
od 14:00 hodin do 18:00 hodin

v budově I. stupně ZŠ.
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K měsíci únoru neodmyslitelně patří masopust a karneval. A právě
v karnevalovém duchu se nesl začátek měsíce. Vyráběli jsme a zdobi-
li masky, připravovali výzdobu v kulturním domě, aby ve čtvrtek 8. 2. 
mohlo vypuknout karnevalové veselí. Sál se rázem proměnil v pohád-
kový svět. Přitančily princezny a víly, směle je ochraňovali superhrdi-
nové, kovbojové i kouzelníci. I říše zvířátek byla hojně zastoupena. 
Přiletěla beruška, přihopkal zajíček a největší zastoupení měli letos 
koníci, kteří si pro nás připravili taneční vystoupení. Společně jsme si 
zatančili, zasoutěžili, rozdali ceny, zkrátka odpoledne jsme si užili.  

V polovině února se družinami nesl zpěv. Čekalo nás finále pěvecké 
soutěže Slavíček. Vítězové z každého oddělení se svými hlasy utkali 
ve finále. A jak to dopadlo?

V únoru jsme také stihli projektový den s názvem Ptačí strom. 
Malovali jsme stromy, vyšli jsme do lesa kreslit zvukovou mapu, 
poslouchali hlasy ptáků a snažili se je určit. Druhé oddělení vyrobilo 

V úterý 27. února proběhl na naší škole 
vzdělávací program zaměřený na správné 
třídění odpadu a jeho následné využití. 
Žáci si zopakovali využití barevných kontej-
nerů i další možnosti sběru odpadu (sběrné
dvory, zpětný odběr). Dozvěděli se, kam lze 
odpad odvážet (skládky, spalovny, třídící lin-
ky), že máme 4 skládky v republice, které spá-
lí pětinu směsného odpadu. Co v třídících 
linkách třídí lidé a na co se používají stroje. 
Seznámili se s různými druhy plastů a odha-
dovali, kolik použitých pet-lahví je potřeba na

Na přelomu ledna a února se uskutečnil 
lyžařský kurz v Peci pod Sněžkou. První
zkouškou fyzické zdatnosti byl asi dvouki-
lometrový výstup na chatu Rozkoš. Počasí
nám přálo, a tak zkušení lyžaři i začátečníci 
odpoledne otestovali nejbližší sjezdovku. 

Chotovinští lyžaři byli vždy mezi prvními
na sjezdovkách a na kopci i nepřehlédnu-
telní pro své lyžařské nadšení a šikovnost. 
Někteří měli lyže kratší, a proto jim i přes
velkou snahu a časté mazání lyže jely na pře-
jezdech mezi sjezdovkami pomalu. Pomohla
podaná hůlka a chvilkové tažení lyžaře. 

Začátečníci již v neděli sjížděli sjezdovku u
chaty, a tak se v úterý mohli zúčastnit závodu
ve slalomu. Vítězem chlapců se stal Matyáš
Smetana, mezi děvčaty vyhrála Adéla Petrů.

Počasí se vydařilo, do poloviny týdne sví-

Jak to vidí lyžaři?
„Chodili jsme lyžovat dvakrát denně. V neděli se vydali lyžaři na velké vleky a začátečníci

trénovali lyžování u chalupy. V úterý nás čekaly závody ve slalomu. Někteří sice nevyhráli, 
ale alespoň se zúčastnili. Během celého týdne jsme vyzkoušeli snad všechny sjezdovky
v okolí. Večer vždy probíhaly společenské hry, u kterých jsme se hodně nasmáli. Chata byla
hezká, dokonce tam byl sklep se stolem na ping pong, který jsme hrávali před večeří. Také
tam byl i bufet, kam jsme chodili na nanuky. Instruktoři na nás byli po celý kurz hodní
a poslední den nás pozvali na horkou čokoládu. Lyžování jsme si všichni užili, ale i přesto
jsme se těšili, až budeme zase doma se svou rodinou.“

tilo sluníčko a byla krásně vidět Sněžka. Od 
středečního odpoledne se však zatáhlo, ve 
čtvrtek drobně mrholilo a v pátek i mírně 
sněžilo. V sobotu jsme se všichni skutáleli 
z kopce a těšili se zase domů.

Irena Miloschewitschová

Lyžák v Peci

Školní družina

Tonda obal na cestách

výrobu trika (30 kusů) nebo mikiny (40 kusů)
nebo kolik let bude trvat, než se odpad rozlo-
ží (sklo - tisíce let, plasty - 100 let až 150 let). 

Bohužel některé země se tříděním odpadů 
nezabývají, a proto je v mořích a oceánech  

již několik desítek ostrovů z plastů, největší 
z nich má velikost území Francie. Naše re-
publika však patří mezi premianty v Evropě. 
Nejlepší je Belgie, kde třídí přes 80% oby-
vatel, druhé místo patří Švédsku a třetí je 
Česká republika se 75%.

Lektoři žáky zapojili do diskuze a soutěže
v třídění odpadů. Soutěž pátých až devátých 
tříd vyhráli žáci 5.A, kteří neudělali žádnou 
chybu. Na 2. - 3. místě se shodným počtem 
3 chyb skončili žáci 5.B a deváťáci.

Program Tonda Obal se vydařil, třídění od-
padu je návyk, který by si měly děti osvojit 
co nejdříve a začít by měly doma.

Irena Miloschewitschová

Yvona Kaňová

ptačí budku a umístilo ji na Přátelskou zahradu.
Na konci měsíce proběhl v družině sběr starého papíru. Byl vel-

mi úspěšný a podařilo se nám nasbírat 500 kg papíru za 700 Kč. 
Všem, kdo nám se sběrem pomohli, velmi děkujeme. Získané pro-
středky využijeme na nákup odměn v soutěžích.

     1. místo: Ester Cibulková
2. místo: Amálie Pazourková     3. místo: Anh Thu Pham



LISTY CHOTOVINSKA 10

Mateřská škola

3/2024

První polovina školního roku je za námi. Nastal měsíc únor a ten je
neodmyslitelně spojen s masopustním veselím. Proto jsme i v na-
ší mateřské škole uspořádali 6. února karneval, který se řadí k nej-
oblíbenějším akcím.

Školka se prostřednictvím nepřeberné škály masek proměnila v 
říši pohádek a fantazií. Šikovné maminky připravily dětem nápadité 
převleky, aby se děti alespoň na chvilku staly vysněnými posta-
vičkami či zvířátky. Ve všech třídách se proháněly překrásné masky 
– rytíři, piráti, kosmonauti, duchové, ježibaby, princezny, víly, čaro-
dějky, Elsa a Anna, Spidermani, hlemýžď, včelka, kočičky, medvědi, 
Batmani a spousty dalších. Ozývala se hudba a smích. Tančilo se, 
zpívalo, soutěžilo a přišly na řadu i sladké odměny. Zkrátka karne-
valového dovádění si děti užily plnými doušky. 

Tematické bloky patřily povídání o tradici masopustu a vysvětlení 
pranostik. Dovedné ruce dětí prověřila výroba klaunů a harmonik
z papíru. Dále byly zařazeny hry na procvičení zrakového a slucho-
vého vnímání. Děti se také naučily písničku Kalamajka, čímž pro-
kázaly rytmické vnímání. V rámci tématu „Čím budu, až vyrostu?“ 
proběhlo seznámení s různými profesemi.

Tento školní rok jsme nově vyzkoušeli děti oslovit a nalákat je na 
pohybovou aktivitu, která má trošku klidnější a zábavnější charakter,
a to je jóga pro malé děti. 

Tento druh cvičení je výborný pro protažení celého těla, zlepšuje 
fyzickou kondici a zároveň velmi příznivě ovlivňuje dětskou psychi-
ku. Rozvíjí představivost, tvořivost, soustředění a pomáhá lepšímu 
sebepoznání dítěte, odstraňuje pocit napětí, stresu, učí koordinaci 
a vnitřní disciplíně. Jóga je nesoutěživá a je ideální jak pro děti, kte-
ré vykonávají sportovní aktivitu, protože je vhodnou kompenzací 
pro namáhané svaly, tak i pro ty, které žádný sport nedělají, neboť 
jóga jejich tělu dodává pružnost, zlepšuje držení těla, učí děti rela-
xovat a správným dechovým návykům. 

Každá hodina začíná rituálním kruhem se známou říkankou, poté 
následuje motivovaná jógová pohádka se zamyšlením a ponauče-
ním. Pohádkou prostupují jednotlivé asány, většinou z říše zvířátek 
a k pohybu nám pomáhají obrázkové karty s básničkami.

Dbáme na správné provedení cviku, ale vždy podle možností kaž-
dého dítěte, aby mělo spontánní radost a dobrý pocit. Po cvičení
si děti k dané pohádce vybarví obrázek nebo si něco vyrobí.

Většinou máme čas i na procvičení nožní klenby, kdy se děti pro-
cházejí po senzomotorickém chodníku, což přispívá k zdravému 
vývoji chodidel a pohybového aparátu. 

Závěr hodiny patří relaxaci v relaxační poloze s doprovodem hudby
nebo slovním doprovodem s poděkováním a rozloučením.

Jana Pastyříková

Samozřejmě nechyběly každodenní vycházky do okolí mateřské 
školy. I když venku ještě vládne zima, tak ve vzduchu je už cítit jaro. 
Na začátku března zaťukají na dveře jarní prázdniny. Provoz mateř-
ské školy pro přihlášené děti bude ve třídě Broučků.

                 Dana Strejcová, Lenka Veselá

Jóga pro děti



Mobil: 608 333 205, e-mail: moosmarek@seznam.cz

MILIČÍNMILIČÍNMILIČÍN
Uhelné skladyUhelné skladyUhelné sklady

INFO + OBJEDNÁVKY NA TEL.: 606 159 166, 603 928 390 

SUCHÉ, KATROVANÉ

 

ČERNÉ UHLÍ, OŘECH 1, OŘECH 2, KOSTKA, KOKS

BRIKETY, ŠTĚRKY, PÍSEK - betonářský, omítkový

GARANCE

NEJNIŽŠÍCH

CEN !

 BEZ MOURU
Doprava ZDARMA  Halové uskladnění

  

  PRODEJ A MONTÁŽ EKOLOGICKÝCH KOTLŮ

Rozvážíme každý den včetně sobot
Skládání dopravníkem až do sklepa 

 ! ! !

TopAgro Lachout, s.r.o.
PRODEJ BRAMBOR
odrůda Antonie

14 Kč/kgbalení 25 kg 
cena 

objednávky
na tel. 733 747 948

výdej: Táborská č. p. 200,
Chotoviny 

pondělí až pátek
7:00 – 15:30 hodin
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České ZAHRADNÍ TRAKTORY,
výrobce Seco Jičín.

Více informací na tel.: 603 163 856,
381 284 209 prodejna, servis Vožická 255, Chotoviny
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Široká 159, 391 37 Chotoviny

Ing. Jiří Slepička

Beranova Lhota 10
391 37 Chotoviny

mobil: 606 744 745
e-mail: slepicka@zahradytabor.cz
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U Čápova dvora 2762, 390 05 Tábor

tel.: 733 747 944 • www.latop.cz

3D NÁVRHY3D NÁVRHY3D NÁVRHY KOUPELNYKOUPELNY
OBKLADYOBKLADY

DLAŽBYDLAŽBY

KOUPELNY
OBKLADY

DLAŽBY

POCTIVÁ VRATA s.r.o.
Sedlečko 51, 391 37 Chotoviny
e-mail: info@poctivavrata.cz
tel.: +420 775 278 735

20232024
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BLAHOPŘEJEME JUBILANTŮM
Svá významná životní jubilea oslavili nebo v nejbliž-
ších dnech oslaví tito naši občané:

Všem jubilantům přejeme do dalších let pevné
zdraví a mnoho spokojenosti a osobní pohody.

3/2024

60 let  Jarmila Jordáková, Červené Záhoří
65 let Anna Benešová, Chotoviny
 Marcela Kejvalová, Chotoviny
 Ivan Veřtát, Chotoviny
 Milada Pošvářová, Chotoviny
70 let Miroslava Lukešová, Chotoviny
 Jaroslav Gruber, Červené Záhoří
 Zuzana Spálenková, Červené Záhoří
7 5 let Pavel Novák, Červené Záhoří
80 let  Zdeňka Pavlíková, Chotoviny
9 1 let Růžena Bervidová, Chotoviny
95 let Vlasta Zachariášová, Broučkova Lhota

V sobotu 10. 2. 2024 zaplnili sál 
kulturního domu v Chotovinách 
děti i dospělí, aby si naplno užili 
karnevalového veselí. Po loň-
ském úspěchu opět odpoled-
nem provázel DJ Barbulák, tan-
covalo se i soutěžilo, kdo nechtěl 
tančit, mohl si koupit obrázkový
balonek anebo si od našeho klau-
na nechat vymodelovat zvířátko 
či meč. Každý se mohl na pa-
mátku vyfotit ve fotokoutku nebo
občerstvit nejen u pana Stieblera,
ale i ve stánku s cukrovou vatou 
a popcornem. Chvilky napětí a ná-
sledné radosti si všichni užili při 

K 31. lednu se uzavřela Tříkrálová sbírka 
2024, kterou každoročně pořádá Charita 
Česká republika v prvních lednových tý- 
dnech. Koledníčkům, kteří v rámci Táborské-
ho vikariátu koledovali pod záštitou Charity 
Tábor, se podařilo do 171 kasiček vybrat ne-
uvěřitelných 784.416 Kč. Z této částky Tři 
králové vykoledovali 7.729 Kč přímo v Cho-
tovinách. V rámci online koledy a bezhoto-
vostních plateb přibylo na tříkrálovém účtu
dalších 26.964 Kč. Celkový výsledek Tří-
králové sbírky Charity Tábor je v součtu ne-
uvěřitelných 811.380,– Kč.

Tímto z celého srdce děkujeme všem, kdo 
jste se jakýmkoliv způsobem zapojili do Tří-
králové sbírky a svým příspěvkem přispěli 

Amálie
Slaninová
Červené Záhoří

Nový občánek

Dne 23. března 2024 uplyne desáté výročí
              od chvíle, kdy nás opustil

Vzpomínku věnuje
manželka Jitka Plachá s rodinou.

pan Jaroslav PLACHÝ
z Moravče.

Karneval

TŘÍKRÁLOVÁ SBÍRKA NA TÁBORSKU OPĚT LÁMALA REKORDY

na potřebné! Děkujeme také vedoucí tříkrá-
lové skupinky Veronice Nádvorníkové a krá-
lům Anežce, Cecilce, Johance a Bětce, které 
koledu v Chotovinách zajistily.
Peníze, které byly v rámci Tříkrálové sbírky 
vykoledovány, budou pomáhat potřebným 
v táborském vikariátu dle předem stanove-
ných záměrů:

Přímá finanční a materiální pomoc sa-
moživitelům, osobám a rodinám v sociální 
a hmotné nouzi.

Přímá pomoc lidem bez přístřeší. Pod-
pora projektu Táborská stravenka
a Táborská noclenka.

malé i velké tombole. Odpoled-
ne plné zábavy a zážitků uteklo 
jako nic a my už se těšíme na 
další společnou akci.
Rádi bychom poděkovali všem 
účastníkům, kteří v hojném poč-
tu na karneval přišli, protože to 
je pro nás velký hnací motor pro 
pořádání dalších akcí. V nepo-
slední řadě pak patří poděkování 
všem sponzorům, jenž nám při-
spěli finančním či věcným da-
rem, obci Chotoviny a všem dal-
ším lidem a dobrovolníkům, kte-
ří nám s konáním akce pomáhali. 

Děkujeme!
Spolek přátel školy Chotoviny

Podpora a rozvoj Dobrovolnického centra
Charity Tábor.

Finanční podpora na rozvoj a zkvalitnění 
sociálních služeb Charita Tábor.

Podpora humanitární činnosti organizace
– nákup vybavení na mimořádné události.

Podpora volnočasových aktivit pro děti a 
mládež ve farnosti Mladá Vožice.

Finanční podpora a zkvalitnění sociálních 
služeb Domu sv. Františka ve farnosti Veselí 
nad Lužnicí.

Veškeré informace o TKS 2024 najdete
na webových stránkách Charity Tábor:

Charita Tábor
https://tabor.charita.cz/trikralova-sbirka-2024/
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Václav Pražák ml.

3/2024

Únor bývá bohatý na florbalo-
vé zápasy a jinak tomu nebylo 
ani tentokrát. V rámci Přeboru 
TFbL se uskutečnily v tomto ob-
dobí tři turnaje, takže chotovin-
ské celky neměly o porci zápasů 
nouzi. Navíc oba týmy vyhlížely 
zlepšené výkony, jelikož letošní 
sezóna se určitě nebude řadit 
mezi ty povedené.

Hned zkraje února narazili Dra-
ci Chotoviny na první dva lídry 
tabulky, a to na Měkkýše Chab-
rovice a Zavrzáky Tábor. Poměr-
ně vysoká absence z důvodu ly-
žování na horách hodila do vyš-
ších ambicí poněkud vidle, nic-
méně i tak Draci bojovali možná 
až nad míru dobře a po poloča-
se drželi s Chabrovicemi naděj-
ný stav 0:0. David Šteger se v po-
lovině druhé půle krásnou ra-
nou trefil a prolomil bezgólové 
mlčení – 1:0. V závěru byl však 
soupeř silnější a i s pomocí tro-
chy toho štěstí nakonec obrátil 
duel na svou stranu – 1:2. Opět 
vyrovnaný zápas s nešťastným 
koncem. Proti Zavrzákům Tábor 
už se jednalo o střelecké hody. 
Do pauzy bylo skóre vyrovnané 
2:2 (Burda, Tlustý). Ve druhém 
dějství soupeř odskočil do vede-
ní o dvě branky, ale Tomáš Tlustý
zkompletovaným hattrickem 

Sezóna 2023 je za námi, a jako každá předešlá i ta letošní s sebou 
přinesla nové výzvy. Uskutečnili jsme přes 600 výjezdů, přijali bez-
mála 800 zraněných volně žijících živočichů a následně vypustili 

OHLÉDNUTÍ ZA UPLYNULOU SEZÓNOU 

Vydatná porce únorových florbalových zápasů
srovnal na 4:4, jenže konec opět 
patřil chotovinskému protivníko-
vi, který uzurpoval všechny tři 
body – 4:6. 

To Predátoři brali na tomto tur-
naji alespoň bodík za remízu 2:2 
s AVE MY!. Na Chabrovice ne-
stačili v poměru 1:5, ovšem i na 
jejich herním projevu bylo vidět 
zlepšení oproti minulému turnaji. 

Uprostřed měsíce bylo na pro-
gramu konečně chotovinské der-
by. Nezaujatý divák byl však je-
ho průběhem zřejmě zklamán. 
Chotoviny Predators sice poslal 
do vedení hned zkraje utkání Ma-
těj Kubík po špatném střídání
Draků, ale to bylo ze strany mlad-
šího chotovinského celku do kon-
ce zápasu vše. Ještě do poloča-
su vedli Draci 4:1 po brankách 
Tlustého, Křepelky a především 
kapitána Petra Havlíka, který se 
radoval hned dvakrát, přičemž
divákům předvedl svou legendár-
ní otočku zakončenou gólem. Ve
druhém dějství Draci nepolevili a
zasypali Predátory dalšími 5 gó-
ly, znovu se trefili Tlustý i Kře-
pelka, fantom Havlík přidal další 
dva fíky a vítězství 9:1 pečetil
Pražák mladší. Druhý zápas Dra-
ků se měl nést ve znamení od-
platy Chabrovicím za minulou po-
rážku. První polovinu byli aktiv-

nější Draci, ale spokojeni být ne-
mohli, jelikož do pauzy šli s dvou-
gólovým mankem – 2:4. Chabro-
vicím tam zkrátka spadlo vše,
do čeho plácli. Góly si připsali ka-
nonýr Václav Kotrlík a brousek 
Aleš Křepelka. Ve druhé části dal
svůj druhý a kontaktní gól agilní 
Václav Kotrlík, soupeř ale opět 
odskočil o dva góly, závěrečný 
nápor Draků však konečně sla-
vil ovoce a po gólech Petra Burdy
a především vyrovnávacího gó-
lu minutu před koncem Václava 
Kotrlíka, který si mazácky počkal
a mohl oslavit hattrick, se šlo do 
prodloužení, kde už se ale nic 
nestalo – 5:5. 

Chotoviny Predators chtěly na-
pravit dojem po vysoké porážce 
s Draky proti AVE MY!, ale na-
konec se to nepovedlo. Soupeř 
určitě nebyl lepší, ale šťastnější. 
Prohra 2:4 se v tomto případě 
jeví jako nespravedlivá, ale i ta-
kový je občas florbal.

Poslední únorový turnaj to mě-
li Predátoři velmi těžké, jelikož 
proti Chabrovicím a hlavně Za-
vrzákům se v nadstavbě příliš
nevyhrává. Proti druhým jmeno-
vaným od začátku utkání tahali 
za kratší konec a odcházeli z hra-
cí palubovky poraženi poměrem
1:5. To proti Měkkýšům Chabro-

vice bojovali
srdnatě a zce-
la určitě mohli
tento zápas i vyhrát.
Ovšem i tentokrát se bodový pří-
sun nedostavil po těsné prohře 
2:3, která bolela ještě dlouho po 
utkání.

Draci chtěli navázat na zlep-
šený výkon a proti Pacovským
Blbounům předváděli líbivé kom-
binace, vyrovnaný zápas dospěl 
až do prodloužení, kde jedna 
šťastná trefa Pacovu znamena-
la bonusový bod právě pro ně
– 3:4PP. Střelecky se dokázali za
Draky prosadit Štěpán Mládek, 
ostrostřelec Václav Kotrlík a gó-
lová stálice Tomáš Tlustý. Lídr 
tabulky Zavrzáci měli v duelu s 
Draky namále, ale forma je stále 
neopouští, pět branek jim sta-
čilo k těsné a cenné výhře 5:4. 
Dvojčata Mládkovi vstřelila góly 
na 1:2 a 3:5. Chotovinský šutér 
Václav Kotrlík pálil ostrými na 
2:3 a 4:5. Veliká škoda, kdo ví, 
jak by vypadala tabulka, kdyby 
chotovinské týmy zvládaly tyto 
těsné zápasy překlápět na svou 
stranu. Poslední turnaj je na pro-
gramu 16. března a poté se flor-
bal na několik měsíců zase od-
mlčí.

OCHRANA FAUNY HRACHOV

okolo 60 % z nich. Bohužel, jsme
se i v loňském roce setkali s mno-
ha případy, kdy byl odběr z pří-
rody zbytečný, a proto bychom 
rádi apelovali na čtenáře, aby se 
nesnažili vše hned „zachraňovat“
a v případě nálezu kontaktovali
záchrannou stanici, která jim po-
radí, jak dále postupovat.

V uplynulém roce jsme v na-
šich návštěvnických centrech Hra-
chov a Motýlárium Votice přiví-

tali bezmála 5500 návštěvníků, kteří k nám chodí hlavně za pozná-
ním. V době otvíracích hodin se těmto návštěvníkům vždy věnují 
průvodci, kteří návštěvníka provedou expozicí a o každém chova-
ném druhu řeknou krátkou zajímavost. Kromě prohlídek pro veřej-
nost připravujeme i programy pro MŠ, ZŠ a SŠ, v rámci těchto 
prohlídek za námi přijelo okolo 3000 žáků. 

Během roku se snažíme připravovat akce pro veřejnost, ať už se 
jedná o přednášky, semináře, příměstské tábory nebo akce pro děti,
vždy se snažíme akci propagovat a pozvat na ni co nejvíce lidí z ši-
roké veřejnosti. Nejaktuálnější informace o připravovaných akcích
najdete na našem facebooku Ochrana fauny ČR, instagramu ochra-
na_fauny a webových stránkách ochranafauny.cz.

Pro nás nová sezóna již začala a my se těšíme, co si pro nás připra-
ví, zároveň se těšíme na vás! Na návštěvníky. Návštěvnická sezóna
začíná v 2. polovině března (víkendy), od dubna do listopadu každý 
den. Děkujeme za podporu všem obcím i soukromým dárcům.

Máte rádi naši přírodu?

Navštivte web.stránky: fotospilka.cz
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Přehled výsledků pravidelných kuželkářských soutěží 2023 – 2024
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Družstvo A – III. kuželkářská liga mužů
TJ Sokol Benešov – TJ Sokol Chotoviny 3114 – 3188 - 3 : 5

Makovec 489, Holšan 576, Hein 592,
Hrstka 521, Bartoň 508, Fořter 502. 

Na podzim, v úvodním utkání soutěže, nás Benešov zaskočil, ale 
letos se povedla odveta na těžké benešovské kuželně. Ačkoli někte-
ří příliš neoslnili, dva naše výborné náhozy na cenné body stačily.

TJ Sokol Chotoviny – SKK  Hořice  3361 – 3131 - 8 : 0
Makovec 550, Holšan 576, Hein + Jelínek 500,

Fořter 591, Bartoň 569, Hrstka 575.
Proti Hořicím se nám sešly skoro všechny výkony, takže klidné 
zasloužené domácí vítězství.

TJ Radlice B – Sokol Chotoviny  3268 – 3363 - 2 : 6
Holšan 574, Makovec 554, Jelínek 565,

Fořter 569, Hein 539, Hrstka 562. 
V Praze Radotíně jsme soustředěnou a vysoce vyrovnanou hrou 
pohlídali venkovní body. Výborně! Jedeme dál, třeba i na koneč-
nou tabulkovou bednu…
Poslední domácí jarní utkání 2024:

16. 3.   sobota  17:00    Chotoviny – TJ Kuželky Česká Lípa  
  6. 4.   sobota  17:00    Chotoviny – KK Jiří Poděbrady

Družstvo D – Okresní přebor
Déčko v okrese sbírá zkušenosti, bodů moc není, ale každý začá-
tek je těžký. Ale jen vydržet a bude to dál jen lepší.

TJ Sokol Chotoviny D – TJ Sokol Chýnov B 1633 – 1643 - 2 : 4
Poula 436, Kateřina Křemenová 415, Lucie Lišková 389, Orel 393.

TJ Spartak Soběslav B – TJ  Sokol Chotoviny D 1350– 1390 - 1 : 5
Kateřina Křemenová 323, František Orel 348, Poula 379, Fiala 340.

KK Loko Tábor C – TJ  Sokol Chotoviny D 1694 – 1566 - 6 : 0
K. Křemenová + Lišková 379, Zdeněk Fiala 398,

František Orel 368, Matěj Poula 421. 

TJ Sokol Chotoviny D – KK Hilton C  1507 – 1588 - 0 : 6
K. Křemenová 364, Zdeněk Fiala 485, František Orel 370,

Lucie Lišková 388.
Poslední domácí jarní utkání 2024:

20. 3.   středa  17:00    Chotoviny D – TJ Spartak Soběslav B

3/2024

PMN, ČPD, PJ – poháry mládeže / žactva, dorostu a juniorů

Za účasti našich mladých talentů jsme pokračovali v bojích na vy-
braných turnajích mládeže:  – Mladší žáci

/ žákyně 10 - 12 let, starší 13 - 14 let / Pohár mladých nadějí (PMN).  

– Dorost (15 - 18 let) / Český poháru dorostu (ČPD). 

– Junioři / juniorky (19 - 23 let) / Pohár juniorů (PJ). 

PMN – TJ Slovan Kamenice 60 hs: 

Mladší žákyně: Kamila Bartoňová 254 poražených kuželek.

Starší žáci: Daniel Klika 233, Matyáš Rechtorik 217,
         Filip Šerpán 216, Vojtěch Vacko 199, Dominik Sirotek 164.

Pro zajímavost – turnajů se zúčastnilo v těchto kategoriích
                           187 chlapců a 122 dívek.
Po sečtení výsledků základního kola jednotlivých turnajů PMN, ČPD
a PJ následuje finále na osmidráze v Olomouci. Z pěti startů se nej-
horší škrtá a přidělují se body za výkon a pořadí v jednotlivých 
turnajích. Ve finále se pak hraje o dvojnásobný počet bodů do celko-
vého pořadí. 
V kategorii mladších žákyň bude naším zástupcem Kamila Bartoňová,
která obsadila průběžné 3. místo a zahraje si finále v Olomouci. 

Gratulujeme a držíme palce!

Ve starších žácích se naši chlapci celkově seřadili následovně: 
Rechtorik 17. místo (do finále postupuje 16 hráčů, tak čekáme 
zdali se ještě neposuneme na nějaké uvolněné postupové místo),
Klika 21., Šerpán 34., Vacko 54., Sirotek 87.   

ČPD – TJ Sokol Chotoviny 120 hs:

Dorostenka: Kateřina Křemenová 492. Dorostenec: Matěj Poula 501.
Naši se do pořadí dorostu neprosadili.
Kategorii odehrálo celkem 161 dorostenců a 89 dorostenek.

PJ – KK Jihlava  120 hs:  Pavel Makovec 555.

Základní část odehrál Pavel výborně, celkově je zatím na 7. místě
a postoupil do finále v Šumperku, kde se zároveň může pokusit
o postup na Mistrovství ČR ve Vrchlabí.                      Gratulace!

Popřejme tedy našim zástupcům hodně štěstí a klid na drahách
v dalších bojích. Blahopřejeme a děkujeme všem za reprezentaci.

Jarní část mistrovských utkání se dostala do poslední čtvrtiny soutěže a vypadá to zatím dost dobře.
Áčko vozí body zvenku a doma zatím neztrácí. Béčko tentokrát
nebodovalo, ale doufejme ve zlepšení a klidný závěr soutěže.

   Družstvo B – Krajský přebor
    TJ Sokol Chotoviny B – TJ Sokol Nové Hrady A  2628 – 2697 - 1 : 7

M. Křemenová 431, L. Křemenová 414, L. Křemenová ml. 434, 
Křemen 409, Bartoň 499, Filip 441.  

Nové Hrady se k nám vždy těší a mají proč. Domácí nepředvedli 
nic velkého, na čtyři průměrná čísla se u nás nebude vyhrávat. 
Tak alespoň David Bartoň zahrál vynikajících 499 kuželek a po-
koušel magickou pětistovku. Tak snad příště...

TJ Spartak Soběslav A – TJ Sokol Chotoviny B 2422 – 2268 - 7 : 1 
M. Křemenová 341, Křemen 398, L. Křemenová 405,

L. Křemenová ml. 371, Bartoň 383, Filip 370. 
O soběslavské kuželně se již hovořilo mnohokrát, nic se nezmě-
nilo, vše při starém, tady se nevyhrává.

TJ Sokol Chotoviny B – TJ Dyn. Č. Budějovice A 2591 – 2703 - 2 : 6
M. Křemenová 410, Křemen 444, L. Křemenová ml. 435,

Filip 409, Bartoň 438, L. Křemenová 455.
Budějovické Dynamo nemělo být překážkou k bodům, opak byl ale
pravdou. Soupeři zahráli dobře a vysoko. My jsme neměli právě 
svůj den.
Poslední domácí jarní utkání 2024:

15. 3.   pátek  18:00    Chotoviny B – TJ Nová Ves u Č. Buděj. A
22. 3.   pátek  18:00    Chotoviny B – TJ Centropen Dačice E
12. 4.   pátek  18:00    Chotoviny B – TJ Sokol Písek A

  1. SKK Náchod
  2. KK Kolín
  3. TJ Tesla Pardubice
  4. TJ Sokol Chotoviny
  5. KK Jiří Poděbrady
  6. TJ Sokol Benešov
  7. SKK Hořice B
  8. TJ Kuželky Č. Lípa
  9. TJ Radlice A
10. SK Žižkov Praha
11. TJ Dynamo Liberec
12. SK Verneřice

  1. Lokomotiva Tábor C
  2. Sokol Chýnov B
  3. KK Hilton C

  30
23
21
18
18
17
14
14
13
11
7
6

  27
26
19

DRUŽSTVO A

TABULKY

TABULKA  DRUŽSTVA D

  1. TJ Sokol Nové Hrady A
  2. TJ Kunžak A
  3. Kuželky Borovany A
  4. KK Hilton Sez. Ústí B
  5. Loko Č. Budějovice B
  6. TJ Centropen Dačice E
  7. TJ Sokol Chotoviny B
  8. TJ Dynamo Č. Buděj. A
  9. TJ Centropen Dačice D
10. TJ Spartak Soběslav A
11. TJ Nová Ves u Č. B. A
12. TJ Sokol Písek A

  4. Spartak Soběslav B
  5. Sokol Chotoviny D
  6. Lokomotiva Tábor D

  24
20
19
18
17
16
15
14
14
13
11
9

  12
11
3

 DRUŽSTVO B



CHOTOVINSKÝ FOTBALCHOTOVINSKÝ FOTBALCHOTOVINSKÝ FOTBALCHOTOVINSKÝ FOTBALCHOTOVINSKÝ FOTBALCHOTOVINSKÝ FOTBAL

Stránku připravila Věra Marešová

LISTY CHOTOVINSKA 143/2024

Ze zimy nám zbývá posled-
ních pár dní a letošní únor byl, 
co se týká počasí, ke sportu vel-
mi příznivý. Odehrála se první
přípravná utkání ve fotbale, a nám
tím konečně začala ta pravá pří-
prava na jarní fotbalovou sezó-
nu.

Naši hráči „béčka“ odehráli 
za krásného slunečného počasí  
první přátelský zápas s týmem
SK Votice B, ve kterém se vedle 
osvědčených členů týmu ukáza-
li i hráči chotovinského dorostu.
Pro kluky je to velká šance ro-
zehrát se a nasbírat zkušenosti,
které mohou následně zúročit
v dalších zápasech a naplnit tak 
svoje přání umístit se v tabulce
co nejvýše. Zápas byl celkem 
vyrovnaný, nakonec dopadl ve 
prospěch Votic 2 : 1.

V sobotu 10. února se konal obnovený masopustní 
průvod, který pořádal TJ Sokol Chotoviny.

V brzkých ranních hodinách se jako již tradičně před 
hostincem U Slunečků sešel hojný počet masek a ne-
směli samozřejmě chybět ani muzikanti.

Průvod se vydal na svou veselou cestu, na které již 
čekali natěšení a velmi pohostinní obyvatelé Chotovin. 
U každého domu zahráli muzikanti pěknou písničku a 
odměnou jim a všem maškarám bylo milé pohoštění
v podobě koláčků, různých dobrot a samozřejmě i něče-
ho na zahřátí. Tato tradice všechny zúčastněné nejen 
potěší, mimo jiné se při ní vyberou i peníze, a tento výtě-
žek putuje do vybavení mládežnických klubů TJ Sokol 
Chotoviny.

Letos organizaci vzali do svých rukou pánové Čenda 
Křižka a Jarda Němec, za což jim patří velké díky, jako 
ostatně všem zúčastněným maskám a muzikantům.

Už nyní se těšíme na příští masopust.

Masopustní průvod TJ Sokol ChotovinyMasopustní průvod TJ Sokol ChotovinyMasopustní průvod TJ Sokol Chotoviny

První odehraná přátelská utkání

  1. TJ Planá nad Luž. 48:27 30
  2. TJ Chotoviny    32:17 28
  3. TJ Sokol Sepekov 43:18 26
  4. SK Kavas Větrovy44:24 26
  5. SK Čimelice     31:24 23
  6. FC Chyšky      20:20 21
  7.TJ Hradiště      25:24 16
  8. FK Met. Tábor B  23:26 16
  9. SK Rat. Hory    20:30 15
10. TJ Podolí       20:32 15
11. TJ Božetice     23:38 14
12. FK Protivín B    21:36 12
13. SK Včelná      25:44 11
14. FC Milevsko B   20:35  5

1. Meteor Tábor C   31:6  22
2. So Sez. Ústí B    57:6  20
3. Planá n/L B     31:19  13
4. SK Tučapy B    27:22  13
5. SK Větrovy B    16:11  13
6. Chotoviny B    17:33  10
7. Sudoměřice u B.  6:30   7
8. Olymp Tábor    12:24   6
9. FC Mažice       4:50   0

  1. Větrovy + S. Ústí  72:4 36
  2. FK Týn nad Vltavou 30:20 27
  3. Čimelice+Mirovice 42:24 24
  4. FK Protivín      22:20 22
  5. Kovářov        16:22 18
  6. FK IPD Kestřany  32:42 18
  7. TJ Sp. Soběslav  27:31 16
  8. Bechyně+Stádlec 20:33 16
  9. FK Kard. Řečice  31:35 14
10. Planá nad Lužnicí 18:36 14
11. TJ Blatná       20:32 13
12. Chotoviny+Malšice 14:30  9
13. 1. FC Jistebnice  15:30  7

1. Planá nad Luž.   57:10  27
2. Meteor Tábor    62:17  23
3. Ratibořské Hory 63:36  21
4. FC Táborsko     36:34  19
5. FC Jistebnice    34:48  12
6. Sokol Chotoviny 19:47   7
7. Sudom. u Bech.  14:46   4
8. Větrovy Sokol SÚ 11:58   4

MUŽI B

MUŽI A

AKTUÁLNÍ TABULKY
PŘED JARNÍ ČÁSTÍ

STARŠÍ ŽÁCI

DOROST

Ani naše „áčko“ nezahálelo
a vypravilo se změřit svoje síly
s týmem FC Chýnov. Také jim
počasí přálo a také pro ně to by-
la po zimní přestávce první mož-
nost prověřit schopnosti a zjis-
tit slabiny před začátkem jarní 
sezóny.

Zápas pro nás skončil prohrou
2 : 1, nicméně hráči i trenér už 
vědí, na čem ještě musí zapra-
covat, čekají je další přípravné
zápasy, ve kterých mají šanci své
dovednosti vypilovat a do prv-
ního mistrovského výkopu na-
stoupit připraveni.

My, fanoušci, už netrpělivě če-
káme a moc se těšíme na každý
zápas. Pan Milan Herma pečli-
vě připravuje hřiště a zbývá už 
jen popřát všem hráčům, aby je 
nepotkalo zranění a aby za pár 
dní nastoupili v dobré kondici v 
mistrovských zápasech.

áčko na Soukeníku s Chýnovemáčko na Soukeníku s Chýnovemáčko na Soukeníku s Chýnovem

béčko ve Voticíchbéčko ve Voticíchbéčko ve Voticích
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